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Številka: 901-11/2010 
Datum:   16.11.2010 
 
 
ZADEVA: Zapisnik 2. seje Ob činskega sveta Ob čine Brežice, ki je bila v ponedeljek, 15. 
novembra 2010 ob 16.00 uri, v sejni sobi na Gub čevi 10a. 

 
 

Na seji so bili prisotni naslednji člani sveta:  
Andrej Vizjak, Marko Hercigonja, Patricia Čular, Ivanka Medvešček, Irena Rudman, Mitja 
Oštrbenk, Bojan Kos, Tatjana Močan, Mira Šuler, Katja Barbič, Franc Kelher, Ivan Pondelak, 
Jurij Pezdirc, Franc Les, Davor Račič, Ivan Kostevc, Željko Nikezić, Rajka Križanac, Anton 
Kmetič, Janez Kostanjšek, Vladimira Kežman, Marijan Žibert, Franc Urek, Dragotin Sotler, Mitja 
Držanič, Stanislav Ilc, Franc Jurečič, Miran Omerzel, Darko Udovič in Peter Skrivalnik.  
 
Drugi prisotni: 
Ivan Molan – župan občine Brežice, Aleksander Denžič – direktor občinske uprave občine 
Brežice, Jasmina Molan – tajnica občinskega sveta, Branko Blaževič – vodja Oddelka za 
prostorsko načrtovanje in razvoj, Anica Hribar – vodja Oddelka za družbene dejavnosti, Roman 
Matjašič – namestnik vodje Oddelka za gospodarske javne službe in gospodarske zadeve, 
Roman Omerzu – Oddelek za prostorsko načrtovanje in razvoj,  Davor Lipej, Peter Pavlovič – 
Posavski obzornik, Martin Luzar – Dolenjski list.  
 
Sejo sveta, ki se je začela ob 16.11 uri , je vodil župan, g. Ivan Molan.   
Župan je uvodoma pozdravil vse prisotne. Sklepčnost občinskega sveta je bila ugotovljena z 
glasovalnimi napravami. Na začetku seje je bilo prisotnih 27 članov občinskega sveta. 
 
V skladu s 56. členom Poslovnika občinskega sveta občine Brežice (Uradni list RS, št. 40/09) je 
bila pred vsakim glasovanjem ugotovljena prisotnost članov občinskega sveta.  
 
 

1. točka dnevnega reda 
Potrditev zapisnika 24. redne seje Ob činskega sveta  

 
 
Na predlog zapisnika 1. redne seje Občinskega sveta ni bilo podanih pripomb ali predlogov za 
dopolnitev.  
 
Pred glasovanjem je bilo prisotnih 28 članov občinskega sveta.  
 
Na predlog predsedujočega je svet sprejel naslednji 
 
SKLEP: 
 

1. Sprejme se zapisnik 26. redne seje Ob činskega sveta. 
 
Sklep je bil sprejet s 25-mi glasovi »za« in 0 »proti«. 
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2. točka dnevnega reda 
Določitev dnevnega reda.  

 
 
3.1. Predlog  za umik to čke 
Predlogov za umik točke ni bilo. 
 
3.2.: Predlogi za razširitev dnevnega reda  
Predlogov za razširitev dnevnega reda ni bilo.  
 
3.3.: Predlog za zamenjavo vrstnega reda obravnave posameznih to čk dnevnega reda  
Predlogov za zamenjavo vrstnega reda obravnave posameznih točk dnevnega reda ni bilo.  
  
Pred glasovanjem je bilo prisotnih 28 članov občinskega sveta.  
 
Na predlog predsedujočega je Občinski svet sprejel naslednji 
 
DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnika 1. redne seje Ob činskega sveta. 
2. Določitev dnevnega reda. 
3. Kadrovske in mandatne zadeve:  

3.1. Potrditev mandata nadomestnega člana Občinskega sveta občine Brežice. 
3.2. Mnenje k imenovanju ravnatelja Osnovne šole Velika Dolina 
3.3. Imenovanje predsednikov, namestnikov predsednikov in članov stalnih delovnih teles 
občinskega sveta in sicer: 

a.) Statutarno-pravne komisije, 
b.) Komisije za vloge in pritožbe, 
c.) Odbora za družbene dejavnosti, 
d.) Odbora za proračun, finance, davčno politiko in občinsko premoženje, 
e.) Odbora za gospodarstvo, 
f.) Odbora za kmetijstvo in razvoj podeželja, 
g.) Odbora za urbanizem, 
h.) Odbora za gospodarske javne službe in varstvo okolja. 

3.4. Imenovanje članov Nadzornega odbora.  
3.5. Imenovanje nadomestnega člana Sveta Območne izpostave JSKD Brežice. 

4. Predlog sklepa o spremembi Pravilnika o pla čah in drugih prejemkih ob činskih 
funkcionarjev, članov delovnih teles Ob čine Brežice.  

5. Predlog sklepa o na činu financiranja politi čnih strank v ob čini Brežice. 
6. Vprašanja in pobude članov ob činskega sveta ter odgovori na vprašanja in pobude.  
7. Razno. 
 
Dnevni red je bil sprejet z 28-imi glasovi »za« in 1-im »proti«. 
 
 

3. točka dnevnega reda 
Kadrovske in mandatne zadeve.  

 
 

3.1. Potrditev mandata nadomestnega člana Občinskega sveta ob čine Brežice.  
 
Uvodno obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja, mag. Andrej Vizjak .  
 
Razprave ni bilo. Pred glasovanjem je bilo prisotnih 29 članov občinskega sveta.  
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Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji 
 
SKLEP:  
 

1. Potrdi se mandat nadomestnega člana Občinskega sveta ob čine Brežice, g. 
Bojana Kosa, Globoko 51, 8254 Globoko.  

2. Sklep velja z dnem sprejetja.   

Sklep je bil sprejet z 29-imi glasovi »za« in 0 »proti«. 
 
3.2. Mnenje k imenovanju ravnatelja Osnovne šole Ve lika Dolina  
 
Uvodno obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja, mag. Andrej Vizjak .  
 
V razpravi so sodelovali: Marijan Žibert, Tatjana Močan, Irena Rudman, Davor Račič in Rajka 
Križanac.  
 
Pred glasovanjem je bilo prisotnih 30 članov občinskega sveta. 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji 
 
SKLEP:  
 

1. Občinski svet Ob čine Brežice daje pozitivno mnenje h kandidaturi ge.  Andreje 
Ninkovi č, Jur čičeva 10, 8250 Brežice, za ravnateljico Osnovne šole Velika Dolina 
za naslednje mandatno obdobje. 

Sklep je bil sprejet z 29-imi glasovi »za« in 0 »proti«. 
 
Priloga sprejetega sklepa je obrazloženo mnenje, ki glasi:  
 
»Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (v nadaljevanju KMVVI) je na svoji 1. 
redni seji, dne 12.11.2010, obravnavala prošnjo Sveta javnega zavoda Osnovne šole Velika 
Dolina, z dne 04.11.2010, za podajo mnenja k imenovanju kandidata/tke za delovno mesto 
ravnatelja Osnovne šole Velika Dolina.  
 
KMVVI je sprejela oceno, da je ga. Andreja Ninkovič, v svoji prijavi na prosto delovno mesto za 
ravnatelja Osnovne šole Velika Dolina, pripravila celovito vizijo dela za mandatno obdobje 
2011-2016, med katerimi izstopajo: kvalitetno izobraževanje otrok z optimalnim razvojem 
otrokovih sposobnosti, učinkovito vzgojno delovanje v sodelovanju s starši, razvoj kadra, 
sodelovanje z okoljem in zagotavljanje pogojem, ki bodo omogočili dosego zastavljenih ciljev. 
Prav tako je kandidatka prepričala s svojimi delovnimi izkušnjami in drugim aktivnim 
sodelovanjem, kar je razvidno iz prijave na delovno mesto.  
 
Občinskemu svetu KMVVI predlaga, da poda pozitivno mnenje h kandidaturi ge. Andreje 
Ninkovič, Jurčičeva 10, 8250 Brežice, za ravnateljico Osnovne šole Velika Dolina za naslednje 
mandatno obdobje. 
 
Občina Brežice kot ustanoviteljica Osnovne šole Velika Dolina pričakuje od članov Sveta 
zavoda, ki so bili imenovani s strani ustanovitelja, da spoštuje odločitev, ki jo sprejme Občinski 
svet in to mnenje tudi zastopa na Svetu zavoda.« 
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3.3. Imenovanje predsednikov, namestnikov predsedni kov in članov stalnih delovnih 
teles ob činskega sveta (Statutarno-pravne komisije, Komisije za vloge in pritožbe, Odbora za 
družbene dejavnosti, Odbora za proračun, finance, davčno politiko in občinsko premoženje, 
Odbora za gospodarstvo, Odbora za kmetijstvo in razvoj podeželja, Odbora za urbanizem in 
Odbora za gospodarske javne službe in varstvo okolja)  
 
Uvodno obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja, mag. Andrej Vizjak .  
 
V razpravi sta sodelovala Stanislav Ilc in Željko Nikezić.  
 
Pred glasovanjem je bilo prisotnih 30 članov občinskega sveta. 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje naslednje 
 
SKLEPE:  

1. O vseh predlogih za sestavo stalnih delovnih tel es občinskega sveta se glasuje v 
paketu.  

 
Sklep je bil sprejet z 28-imi glasovi »za« in 1-im »proti«. 
 
     2.     Potrdijo se stalna delovna telesa ob činskega sveta v naslednjih sestavah:  
 

a) »V statutarno – pravno komisijo se imenujejo:  
1. Irena RUDMAN, Dolenje Skopice 15b, 8262 Krška vas - predsednica 
2. Ivanka MEDVEŠČEK, Bohoričeva 13, 8250 Brežice – namestnica predsednice 

            3. Željko NIKEZI Ć, Ulica stare pravde 12, 8250 Brežice – član 
4. Mladen STRNIŠA, Jesenice na Dol. 16, 8261 Jesenice na Dol. – član 
5. Lado KRIŽMAN, Topliška cesta 17, Čatež ob Savi, 8250 Brežice – član« 

 
b) »V Komisijo za vloge in pritožbe se imenujejo:  

1. Anton KMETI Č, Bojsno 5a, 8254 Globoko – predsednik 
2. Stanka RADANOVI Č, Levstikova ulica 3, 8250 Brežice – namestnica predsednika 
3. Bojan KOS, Globoko 51, 8254Globoko – član 
4. Franc JURE ČIČ, Krška vas 25, 8262 Krška vas – član 
5. Anton CERJAK, Slogonsko 44, 8258 Kapele – član« 

 
c) »V Odbor za družbene dejavnosti se imenujejo: 

1. Rajka KRIŽANAC, Jesenice na Dolenjskem 21, 8261 Jesenice na Dolenjskem – 
predsednica 
2. Katja BARBI Č, Arnovo selo 32a, 8253 Artiče – namestnica predsednice 
3. Ivan KOSTEVC, Dečno selo 32, 8253 Artiče - član  
4. Cvetka OMERZU , Dečno selo 40b, 8253 Artiče – članica 
5. Peter SKRIVALNIK , Pišece 12a, 8255 Pišece – član 
6. Miran OMERZEL , Pavlova vas 70a, 8255 Pišece – član 
7. Mirna MALUS , Vrhje 38a, 8258 Kapele - članica« 

 
d) »V Odbor za prora čun, finance in ob činsko premoženje se imenujejo:  

1. Dragotin SOTLER, Lamutova 2, 8250 Brežice - predsednik 
2. Ivan VOGRINC, Gabrje pri Dobovi 43, 8257 Dobova – namestnik predsednika 
3. Anton KMETI Č, Bojsno 5a, 8254 Globoko – član 
4. Stanko TOMŠE, Ulica Ilije Gregoriča 12, 8250 Brežice – član 
5. Tatjana MOČAN, Mladinska 3, 8257 Dobova – članica 
6. Janko KRULC, Mostec 47, 8257 Dobova – član 
7. Patricia ČULAR, Trg izgnancev 8, 8250 Brežice – članica« 
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e) »V Odbor za gospodarstvo se imenujejo:  
1. Franc LES, Rimska cesta 31, Čatež ob Savi, 8250 Brežice – predsednik  
2. Mitja OŠTRBENK, Rimska cesta 35, Čatež ob Savi, 8250 Brežice – namestnik 
predsednika 
3. Željko NIKEZI Ć, Ulica stare pravde 12, 8250 Brežice – član 
4. Aleksander GAJSKI, Velika Dolina 36, 8261 Jesenice na Dolenjskem – član 
5. Mojca ŽABKAR BUTARA, Cerklje ob Krki 25, 8261 Cerklje ob Krki – članica 
6. Dragotin SOTLER, Lamutova 2, 8250 Brežice – član  
7. Robert BUDI Č, Dvorce 1a, 8250 Brežice – član« 

 
f) »V Odbor za kmetijstvo in razvoj podeželja se imenuj ejo:  

1. Franc KELHER, Brezovica 31, 8259 Bizeljsko – predsednik 
2. Mitja DRŽANI Č, Nad Vrbino 7, 8250 Brežice – namestnik predsednika  
3. Janez KOSTANJŠEK, Pot na Žalce 17, 8259 Bizeljsko – član 
4. Mira BUDIČ, Podgračeno 1, 8261 Jesenice na Dolenjskem – član 
5. Franc LES, Rimska cesta 31, Čatež ob Savi, 8250 Brežice – član 
6. Janko KRŽAN, Mizarska pot 5, 8259 Bizeljsko – član 
7. Roman BAŠKOV Č, Stojanski vrh 17 d, 8263 Cerklje ob Krki – član« 
 

g) »V Odbor za urbanizem se imenujejo:  
1. Jure PEZDIRC, Bizeljska cesta 49e, 8250 Brežice – predsednik 
2. Marjan ŽIBERT, Gaj 2, 8261 Jesenice na Dolenjskem – namestnik predsednika  
3. Judita FRANCEKOVI Č, Maistrova 6, 8250 Brežice – članica 
4. Mitja JANKOVI Č, Savska pot 26, 8250 Brežice – član 
5. Ivan PONDELAK, Spodnja Pohanca 3, 8253 Artiče – član 
6. Jernej ZORKO, Župeča vas 21a, 8263 Cerklje ob Krki – član 
7. Mitja DRŽANI Č, Nad Vrbino 7, 8250 Brežice – član« 
 

h) »V Odbor za gospodarske javne službe in varstvo okol ja se imenujejo: 
1. Marko HERCIGONJA, Bukošek 9b, 8250 Brežice – predsednik 
2. Franc JURE ČIČ, Krška vas 25, 8262 Krška vas – namestnik predsednika   
3. Vladimira KEŽMAN, Čolnarska 38, 8250 Brežice - članica 
4. Mihael ŠKVAR Č, Ilirska 2, 8257 Dobova – član 
5. Franc Jožef KOSTANJŠEK, Sromlje 39, 8256 Sromlje – član 
6. Martina ZLOBKO, Dolenje Skopice 10, 8262 Krška vas – članica 
7. Darko UDOVIČ, Gazice 2b, 8263 Cerklje ob Krki – član« 

 
     3.  Sklepi veljajo z dnem sprejema. 

Sklep je bil sprejet s 25-imi glasovi »za« in 3-mi »proti«. 
 
3.4. Imenovanje članov Nadzornega odbora  
 
Uvodno obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja, mag. Andrej Vizjak .  
 
V razpravi je sodeloval Željko Nikezić.  
 
Pred glasovanjem je bilo prisotnih 30 članov občinskega sveta. 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji  
 
SKLEP:  
 
    1. »V Nadzorni odbor se imenujejo:  
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1. Milijana STANI Č, Hrastinska pot 29, 8250 Brežice - predsednica 
2. Tone ZORKO,  Finžgarjeva ulica 4, 8250 Brežice – namestnik predsednice 
3. Janko STRAŠEK, Bizeljska cesta 35, 8250 Brežice – član 
4. Slavko HOTKO, Župelevec 16, 8258 Kapele – član 
5. Simona ZUPAN ČIČ, Cankarjeva 24, 8250 Brežice – članica« 
 

      2. Sklep velja z dnem sprejetja.   
 

Sklep je bil sprejet s 25-imi glasovi »za« in 3-mi »proti«. 
 
3.5. Imenovanje nadomestnega člana Sveta Obmo čne izpostave JSKD Brežice.  
 
Uvodno obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja, mag. Andrej Vizjak .  
 
Razprave ni bilo. Pred glasovanjem je bilo prisotnih 30 članov občinskega sveta. 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji  
 
SKLEP:  
 

1. Občinski svet Ob čine Brežice v Svet javnega sklada za kulturne dejav nosti 
obmo čne izpostave Brežice, do izteka mandata Sveta, imen uje, go. Ano 
Mamilovi č, Zupančičeva 14, 8250 Brežice. 

 
Sklep je bil sprejet s 30-imi glasovi »za« in 0 »proti«. 
 
 

4. točka dnevnega reda 
Predlog sklepa o spremembi Pravilnika o pla čah in drugih prejemkih ob činskih 

funkcionarjev, članov delovnih teles Ob čine Brežice.  
 
 
Uvodno obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja, mag. Andrej Vizjak .  
 
V razpravi je sodelovala Vladimira Kežman.  
 
Pred glasovanjem je bilo prisotnih 30 članov občinskega sveta. 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji  
 
SKLEP:  

1. Sprejme se Pravilnik o spremembah Pravilnika o p lačah in drugih prejemkih 
občinskih funkcionarjev, članov delovnih teles ob činskega sveta ter članov drugih 
organov, komisij in delovnih teles Ob čine Brežice. 

 
Sklep je bil sprejet s 30-imi glasovi »za« in 0 »proti«. 
 
 

5. točka dnevnega reda 
Predlog sklepa o financiranju politi čnih strank v ob čini Brežice.  

 
 

Uvodno obrazložitev je podal direktor občinske uprave, g. Aleksander Denži č.  
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V razpravi je sodeloval mag. Andrej Vizjak.  
 
Pred glasovanjem je bilo prisotnih 30 članov občinskega sveta. 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji  
 
SKLEP:  

1. Sprejme se Sklep o na činu financiranja politi čnih strank v Ob čini Brežice. 
 
Sklep je bil sprejet z 28-imi glasovi »za« in 0 »proti«. 
 
 

6. točka dnevnega reda 
Vprašanja in pobude članov ob činskega sveta ter odgovori na vprašanja in pobude.  

 
 

Stane Ilc:  
1. Prosim za županovo razlago, zakaj se predloga Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja ni moglo v ničemer spreminjat. Predlog je enostaven, in sicer, da bi dva naša 
člana občinskega sveta razbremenili z delom v odborih, bi predlagal zamenjavo z dvema 
zunanjima članoma.   

 
Župan - odgovor: 
V poslovniku občinskega sveta je navedeno, da predlog pripravi Komisija za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja (v nadaljevanju: Komisija), katerega nato potrdi Občinski svet. 
V koliko bi želeli opraviti to menjavo, se bi morala Komisija ponovno sestati in predlagati nov 
predlog oz. spremeniti predlog, ki ga je oblikovala na seji v petek. V kolikor na seji predlog 
Komisije ne bi bil sprejet, potem bi morala Komisija pripraviti nov predlog.   
 
Franc Urek: 
1. Občinska uprava je prejela s strani naših občanov 1500 vlog za spremembo namembnosti.  

Zanima me, kdaj bo to zadevo obravnaval Občinski svet. Ljudje bi želeli glede podanih vlog 
prejeti odgovore. Kot primer navajam občino Šentjernej, ki je zadevo uredila v letošnjem letu 
in pri tem kar 95% vlog rešila v korist občanov.  

2. Kot član občinskega štaba Civilne zaščite in poveljnik Gasilske zveze Brežice sem aktivno 
sodeloval pri septembrskih poplavah. Ob tem želim izpostaviti sanacijo protipoplavnega 
nasipa na Čatežu, ki je bil poškodovan ob omenjenih poplavah. V štabu smo se izredno 
borili, da smo obvarovali nasip in ga zaščitili, da se ni podrl. V primeru najhujšega, bi se 
Terme Čatež najverjetneje »znašle v Zagrebu«, da o naselju hiš, ki je ob nasipu, sploh ne 
govorimo. Predlagam in prosim, da se zadeva tudi s strani občine, predvsem s strani 
župana, posreduje na pristojne institucije, da le-te nemudoma pričnejo s sanacijo tega 
protipoplavnega nasipa.  

 
Župan - odgovor: 
Glede protipoplavnega nasipa se s predlagano pobudo popolnoma strinjam in bomo zahtevali, 
da se to uredi. Pred dnevi sem že imel pogovor o tej zadevi in lahko vam sporočim, da imamo 
za 25. novembra 2010 predvideno predstavitev prostorskega plana, kamor boste vabljeni vsi 
člani občinskega sveta, vsi predsedniki in tajniki KS.  Pri tej nalogi bo za dosego ciljev potrebno 
sodelovanje vseh.  
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Jure Pezdirc: 
1. Že v prejšnjem mandatu smo govorili o večji prisotnosti svetnikov v medijih. Podajam 

predlog, da občina Brežice med svojimi zakupljenimi stranmi v Posavskem obzorniku, 
nameni nekaj prostora tudi svetnikom. V letošnjem letu je bil sprejet predlog, ki ni bil v 
skladu z zakonodajo in kot tak tudi ni bil primeren za realizacijo. S svojim predlogom sem 
seznanil tudi župana, ki se strinja s pripravo kompromisnega predloga, ki bi omogočal 
svetnikom, da bi njihovi predlogi bili vidni tudi v javnosti.  Sam osebno bom pripravil osnutek 
predloga in pri tem iskal pomoč tako pri občinski upravi kot med vami svetniki. Predlog 
osnutka nameravam posredovati v roku desetih dni in na ta način omogočiti, da bo zadeva 
že vključena tudi v predlog proračuna za leto 2011.   

2. Občina Brežice ima sprejet Odlok o oglaševanju. Toliko plakatov kot jih je bilo ob lokalnih 
volitvah letos v Brežicah, jih verjetno ni imela nobena občina v Sloveniji. Predlagam, da se 
zadeva pripravi tako, da se podeli koncesija kot to določa Odlok o oglaševanju. Čas je, da 
se zadeve uredijo tako, da bi mogoče že v začetku leta 2011 imeli razpis za podelitev 
koncesij in bi nato, nekje spomladi, že lahko zadeve uredili.   

 
Mitja Oštrbenk: 
1. Pridružujem se podani pobudi g. Ureka in predlagam, da se urgentno pristopi k sanaciji 

protipoplavnega nasipa na Čatežu, še posebej zaradi napovedane nove poplave do konca 
tega leta.  

2. Vabilo na današnji dobrodelni koncert za večino predstavlja zabavo, za nas poplavljence  pa 
je to le še en spomin na to, kar se je zgodilo. Dajem pobudo, da občina Brežice na eno 
izmed naslednjih sej Občinskega sveta povabi predstavnika vlade, ki nam bo predstavil, v 
kateri fazi je projekt HE Mokrice. Od predstavnikov se pričakujejo podani konkretni odgovori, 
kajti  kot je povedal g. Galeša, naj bi bil protipoplavni nasip zgrajen ob HE Mokrice. To 
pomeni, da v kolikor ne bomo glasovali za HE Mokrice, potem tudi protipoplavne zaščite ne 
bo.  Ne razumem to pogojevanje s strani vlade, medtem ko je v časopisnem članku 
zapisano, da g. Jankovič pričakuje,  da bo Ljubljana dobila tudi večino od 80 mio EUR,  
kolikor jih je za odpravo posledic ujme namenila vlada. Iz članka se da razbrati tudi, da g. 
Jankovič pričakuje, da bo naslednje leto sprejet državni prostorski načrt za poplavno varnost 
Ljubljane.  
Zanima me:  
- zakaj se bo lahko sprejel DPN za poplavno varnost Ljubljane že v naslednjem letu, 

medtem ko je naša občina vezana na gradnjo HE Mokrice?  
- zakaj bi morali občane občine Brežice čakati na izgradnjo HE Mokrice, da bi bili varovani 

pred poplavami še posebej, če vemo, da je izgradnja HE Mokrice odvisna tudi od 
sosednje Hrvaške, s katero pa naj se naši predstavniki vlade sploh še niso začeli 
pogovarjati?  

Ali navedeno kaže na to, da vlada RS ne načrtuje gradnje HE Mokrice ali pa naj bi bila le-ta 
zgrajena enkrat v letu 2025 ali pa še kasneje? 
Zaradi vseh omenjenih dejstev prosim, da občina povabi predstavnike Vlade RS, da dobimo 
konkretne odgovore na zelo konkretno postavljena vprašanja.  

3. Zanima me tudi, koliko denarja je dobila občina Brežice v letu 2009 in 2010 iz Sporazuma z 
MORS-om glede letališča Cerklje ob Krki? Slišati je, da zaradi razmer ne morejo izplačati 
zagotovljenega zneska. Zanima me, kaj bo občina naredila oz. kaj je že naredila, da bo 
prišlo do poplačila celotnega zneska, še posebej zaradi tega, ker vemo, da je Slovenija v 
krizi in da, kolikor vem, tudi v pogodbi ni bilo omejeno, da bi ta izplačila bila manjša od 
podpisanega zneska. Koliko vem, k omenjenemu Sporazumu tudi ni bil podpisan noben 
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aneks, ki bi kakorkoli zmanjševal dogovorjeni znesek. Moje mnenje je, da občina ne sme 
pristati na zmanjšanje tega izplačila, kajti v prihodnje lahko pričakujemo tudi  zmanjševanje 
rente NEK, rente za odlaganje radioaktivnih odpadkov, zmanjšanje koncesijskih dajatev 
zaradi HE, ... Ob vse navedenih projektih ne smemo dovoliti, da država varčuje na nas. 

 
Marijan Žibert: 
1. Za vodovod Ribnica – Gaj – Podgračeno – Cirnik, so sredstva bila zagotovljena, a se kljub 

temu nič konkretnega ne dogaja. Vaščane Cirnika in omenjenih vasi, zanima kdaj se bo 
pričelo gradit na tem vodovodu. V letošnjem letu bi projekt moral biti pripravljen, medtem ko 
naj bi se drugo leto pristopilo k  začetni fazi izgradnje. Zanima me, v kateri fazi je zdaj 
projekt.  

2. Dajem pobudo, glede vzdrževanja poškodovanih bankin ob lokalnih cestah. Zaradi 
poškodovanih bankin prihaja do poškodb asfalta in celo do loma asfalta. Ob vseh omenjenih 
poškodbah cestišča lahko pride tudi do nesreč in poškodb vozil. Zanima me, ali kdo skrbi za 
poškodovane bankine. V kolikor za to nihče ne skrbi in glede na to, da se zadeve ne 
popravljajo in da se posledično pojavljajo škode na teh cestah, bi bilo prav, da se nekdo iz 
občine oz. službe, ki je za to zadolžena, prepelje po teh cestah ali pa da vzdrževalec teh 
cest sam ugotovi, kje so potrebni popravki ter da se to sanira še pred zimo. Neurejene 
bankine predstavljajo nevarnost še posebej na hribovitih krajih, ko voda zdre bankino in ker 
gre predvsem za ovinkaste ceste, se lahko kaj hitro zgodi prometna nesreča.  

 
Davor Račič: 
1. Glede delovanja političnih strank bi želel poudariti, da je to nekaj drugega kot pa delovanje 

svetniških skupin. V Občinskem svetu občine Brežice nikoli nismo imeli urejenega 
financiranja delovanja svetniških skupin. Večina občin v Sloveniji, ima te zadeve urejene tudi 
tako. To je bilo dano kot dopolnitev k prejšnji točki in za razmislek za prihodnje pobude ali 
predloge. 

2. Predlagal bi, da bi v občinskem svetu imeli s strani župana pripravljen plan sklicevanja sej 
občinskega sveta, da se svetniki lahko pripravimo oz. organiziramo v službah in da 
posledično tudi vemo, kdaj bodo sklicani odbori.  Tu so izvzeti izredni dogodki.  

3. Opomnit bi želel, da smo prejšnji četrtek bili nekateri ali pa večina od vas prisotni na izredni 
seji občinskega sveta na temo regionalne institucije, energetika in problemi s sklepanjem 
plana vlade in seljenje sedežev služb iz naše regije Posavje. Nekateri smo javno in 
konkretno podpirali določene zelo ohlapne sklepe, ki so bili sprejeti. Ob tem bi naložil nalogo 
temu občinskemu svetu in občinski upravi, da k temu problemu pristopi bolj sistemsko, 
predvsem v prvi fazi, da bomo člani občinskega sveta bolj sprotno informirani, kaj se dogaja. 
Informiranost se lahko izvede tudi na sejah občinskega sveta ali v sklopu drugih 
informativnih dejavnosti. V tem primeru predlagam, da občinski svet na eni  od prihodnji seji 
ali pa tudi vmes na skupni izredni seji, ustanovi komisijo, ki bo obravnavala konkretne 
ukrepe in posledično zavzemala zelo konkretna stališča. Tako bomo dvignili nivo naših 
zahtev glede na našo geografsko, politično, strateško in gospodarsko stanje v naši občini 
nasproti vsem »telovadbam«, ki jih izvajajo trenutni predstavniki v Ljubljani. Če bo potrebno, 
bomo lahko tudi prevzemali ključno vlogo pri zagovarjanju naših stališč na nacionalnem 
nivoju. Vsekakor moramo naše zahteve dvignit na to, kar imamo. 

 
Župan – odgovor:  
Vem, da financiranje svetniških skupin obstaja, a to predstavlja le še dodaten strošek. 
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Miran Omerzel: 
1. Dajem pobudo, glede na to, da bo kmalu zima in da ljudje, ki vzdržujejo ceste, ne le da ne 

vzdržujejo obcestnih bankin, tudi ne kontrolirajo slabih oz. poškodovanih dreves, ki so ob 
cestah in tistih, ki so tik pred tem, da jim bo le manjši snežni metež podrl. Pred kratkim se je 
zgodilo na cesti Laze oz. Koritno, ko je bilo drevo podrto na cesti in je na to prišel traktorist. 
Ker ni mogel naprej, je poklical sovaščane, ki so prišli z motornimi žagami, da bi drevo 
odstranili. Ko so to odstranjevali, se je podrlo še eno drevo in zatem še eno. Poklicali so tudi 
policijo. Ko se je prvo drevo podrlo, ni dosti manjkalo, da ni padlo na enega človeka. Ko se 
je pa drugo podrlo, je padlo na traktor. V tem dotičnem primeru je nastala le materialna 
škoda, v višini nekaj 1000 EUR. Ljudje, ki so zadevo odstranili, so bili pripravljeni odstraniti 
še kakšno drevo, da se izognejo takšnim dogodkom kot je bil opisan, a so bili s strani 
policije opozorjeni, da gre v tem primeru za motenje posesti. Predlagam, da podjetja, ki 
urejajo te zadeve, odstranijo tudi suha drevesa.  

  
Darko Udovi č:  

1. Izpostaviti želim problematiko prometne ureditve tranzitnega prometa od Čateža proti 
Novem mestu. V času, ko sem bil predsednik krajevne skupnosti, smo dali pobudo 
občini, da se zadeve uredijo. Takrat se je uredilo iz smeri šentjernejske občine proti 
Brežicam. Zdaj opažamo, da se ta promet spet povečuje in da je le-to posledica 
izogibanja cestninjenju. Veliko je tudi registrskih oznak Zagreb in le-te ne vozijo v 
Cerklje, niti ne na Križaj, ali v Šentjernej.  Dajem pobudo, da se tu poskuša ta promet 
nekako umiriti oz. ga preusmeriti nazaj na avtocesto.  

2. Drugi problem pa je problem transportnih poti glede širitve letališča Cerklje. V Cerkljah 
dobimo obvestilo, ko se intenzivna širitev že izvaja. Ob tem pa so otežene  transportne 
poti Križaj – Brežice in vstop na tej relaciji v vstop v vojašnico, kjer SCT zdaj podaljšuje 
to letališko stezo, vstop skozi Gaj. Za ta dela, ki se izvajajo na letališču,  koristijo lokalne 
ceste skozi te vasi. Želeli smo, da se izognemo Črešnjicam, Cerkljam in Hrastju, zdaj pa 
izvajalci koristijo te ceste. Mislim, da bi morale omejitve veljati za vse, in če obstajajo 
določene transportne poti, katerih se držijo domači izvajalci, potem bi le-to moralo veljati 
za vse.  Župan zadevo že pozna, a kljub temu prosim, da pristopi k rešitvi te težave.  

3. V KS Cerklje ob Krki je romsko naselje. Z županom sva se pogovarjala o začetku  
reševanja te problematike. Predlagamo, da se ustanovi komisija, ki bo reševala romsko 
problematiko oz. bo vsaj poskušala odpraviti glavne težave. Naselje Gazice se širi brez 
nadzora. Romi, ki živijo v Kerinovem grmu, v krški občini, delajo škodo na območju 
občine Brežice. Pobuda je da se ustanovi omenjena komisija in da se reši ta problem.  

 
 

7. točka dnevnega reda 
Razno.  

 
Pri točki Razno  ni bilo razprave.  
 
Seja je bila končana ob 18.00. 
 
Zapisali:  
Nada Rezelj 
Jasmina Molan 
 
   Aleksander Denži č         Ivan Molan 
Direktor občinske uprave                                                                      Župan občine Brežice 


